
  

 

 

Uttalelse fra Norges Parkinsonforbunds landsmøte 2025. 
 

Tilgang til nevrolog når du trenger det 

Over halvparten av personer med Parkinsons sykdom går for lenge mellom hver kontroll, 
viser en ny undersøkelse fra Norstat. Norges Parkinsonforbund etterlyser bedre 
systemer som sikrer jevnlig og helt nødvendig nevrologoppfølging for alle med 
sykdommen. 

Etter å ha fått diagnosen Parkinsons sykdom er det anbefalt med oppfølging hos 
nevrolog hver sjette måned. Men over halvparten svarer i Norstat-undersøkelsen at de 
går til kontroll langt sjeldnere enn det, og 1 av 4 med sykdommen oppgir at de vanligvis 
venter mer enn seks måneder på time etter henvisning. Det er uholdbart. 

Parkinsons sykdom krever spesialisert og tett oppfølging. Det er derfor sterkt 
bekymringsverdig at så mange opplever at det går lang tid mellom hver kontroll. 
Konsekvensen av at behandlingen ikke følger sykdommens utvikling er helt unødvendige 
plager og kraftig redusert livskvalitet. 

«Ahus-modellen» med digital hjemmeoppfølging, slik Ahus har iverksatt, er ekte 
innovasjon og et pasientorientert tilbud. 

Norges Parkinsonforbund opplever det offentlige nevrologitilbudet som overbelastet, og 
oppfølgingen i spesialisthelsetjenesten som lite tilgjengelig. Vi trenger en kraftig 
opprustning av det offentlige helsevesenet. Altfor mange venter for lenge på hjelp. 

Norges Parkinsonforbund mener: 

• Ventetiden for å få konsultasjoner må kraftig reduseres og alle med Parkinsons 
sykdom må få forsvarlig oppfølging. 

• «Ahus-modellen» må etableres ved alle nevrologiske avdelinger over hele landet. 

 

 

Kontakt: Kommunikasjonsrådgiver Sverre Nilsen i Norges Parkinsonforbund. 
Epost:sverre.nilsen@parkinson.no Tlf: 975 74 270 


